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Obec Bašť
Zastupitelstvo obce Bašť

Zápis ze 19. zasedání Zastupitelstva obce Bašť konaného dne 26. 09. 2024 od 18.00 hod

Zahájení jednání zastupitelstva

Zasedání zastupitelstva obce Bašť (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:00 hodin
starostkou obce Bc. Kateřina Nováková („dále jako „předsedající“).

Předsedající konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo dle zákona o obcích řádně svoláno,
informace o termínu, místě a návrhu jeho programu byla obecním úřadem zveřejněna na úřední
desce a na elektronické úřední desce . Předsedající konstatovala, že dle prezenční listiny je přítomno
13 členů zastupitelstva z celkového počtu 15 členů, zastupitelstvo je tak usnášeníschopné (dle
ustanovení § 92 odst. 3. zákona o obcích).

Prezenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu. Dále předsedající uvedla, že není pořizován zvukový
záznam jednání.

1.     Určení zapisovatele a ověřovatelů

Zapisovatelkou tohoto jednání byla určena Lenka Pátková
Ověřovatelé: Petr Dušek, Ladislava Megerová

2.     Schválení programu

Navržený program jednání:
1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
2. Schválení programu
3. Rozpočtové opatření č. 1
4. Schválení zadávací dokumentace pro nadlimitní veřejnou zakázku Svoz komunálního a tříděného
odpadu - obec Bašť
5. Různé
Předsedající uvedla, že došlo k písařské chybě u čísla rozpočtového opatření. Tento rok jsme již
jedno rozpočtové opatření schvalovali, proto nyní přistupujeme ke schválení rozpočtového opatření
č. 2.

Nově navržený program:
1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
2. Schválení programu
3. Rozpočtové opatření č. 2
4. Schválení zadávací dokumentace pro nadlimitní veřejnou zakázku Svoz komunálního a tříděného
odpadu - obec Baš
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5. Různé

Návrh usnesení: ZO schvaluje upravený program 19. schůze Zastupitelstva obce Bašť.

Hlasování       Pro       13       Proti       0       Zdrželi se 0

Usnesení č. 1/19/2024 bylo přijato

3.     Rozpočtové opatření č. 2

(Navrhovatel: Bc. Kateřina Nováková)
Rozpočtové opatření se týká hlavně navýšení finančních prostředků v oblasti staveb - ČOV, resp.
oprava střechy ČOV, kanalizace (jsou očekávány investice v ulici Přípotoční kolem 3 mil. korun a
investice do čerpadel u přečerpávací stanice ve výši cca 1 mil. korun). U staveb bychom měli mít
rezervu 2 mil. Dále se navyšovalo z důvodu pořízení pořízení techniky pro technické pracovníky,
příprava na zimu, apod ..).
V rozpočtovém opatření jsou promítnuty příjmy, k nimž došlo např. u hazardu, voleb.

Dotaz  Kaliba:  Jaký  je  zůstatek  na  rozpočtu?  Odpověď:  Na spořícím je  kolem 18mil.  Je  možné
nahlédnout do rozklikávacího rozpočtu na stránkách obce, který se však aktualizuje po proběhnutém
čtvrtletí.  Přesná výše finančních prostředků na účtu bude dotazovanému sdělena dodatečně do
emailu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje schvaluje rozpočtové opatření č.2/2024 v
předloženém znění.

Hlasování       Pro       12       Proti       0       Zdrželi se 1

Usnesení č. 2/19/2024 bylo přijato

4.     Schválení zadávací dokumentace pro nadlimitní veř. zakázku Svoz
komunálního a tříděného odpadu – obec Bašť

(Navrhovatel: Bc. Kateřina Nováková)
Zastupitelům byly zaslány dvě verze zadávací  dokumentace k veřejné zakázce  na výběr firmy
zajišťující svoz komunálního a tříděného odpadu na území obce. V pondělí 23.9. se starostka obce
dozvěděla nové negativní informace o možném nepřihlášení se žádného dodavatele do vyhlášené
veřejné zakázky v případě, že u zakázky bude zastropována cena za tunu odpadu. Tuto  praxi ji
potvrdilo několik starostů, kteří se sešli na setkání s ŘSD k plánované VRT v Roudnici nad Labem. 
Proběhla diskuze ohledně očipování nádob především s ohledem na nejistou budoucnost v oblasti
svozu odpadů.
Nestihne-li  se ukončit  celé výběrové řízení do konce roku 2024, bude svoz zajištěn na základě
objednávky obce od stávající svozové společnosti. 
Kaliba:  Dotaz  na  firmu  zajišťující  administraci  veřejné  zakázky  a  dobu  objednání  této  služby.
Odpověď: Tato služba stojí obec kolem 40 000Kč, přesnou částku a přesný datum objednání nemá
starostka u sebe, zašle dodatečně tazateli emailem. 
Kaliba: Předložené materiály - zadávací  dokumentace byly předloženy v pracovní verzi, nevyplněné.
Odpověď: Jednalo se o pracovní materiál. 
Kaliba:  Upozornil  na  nesoulad  v  počtech  nádob  (stanovení  ceny  a  cenové  nabídky).  Odpověď:
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Starostka už upravila, ale až po odeslání zastupitelům. Ještě dojde k opakované kontrole. 
Kaliba: Plánovaný systém se rozchází v kapacitách odpadu u polopodzemních kontejnerů. Počítá se
se snížením množství odpadu? Jaký je důvod? Odpověď: Starostka upozornila a přečetla z návrhu
smlouvy  odstavec  popisující  postup objednatele  při  svozech v  současné době nezasmluvněných
služeb.

Proběhla diskuse k účasti zastupitelů na novém zastupitelstvu následující týden 4.10. od 17hodin, na
stejném místě.

Návrh usnesení: ZO Bašť schvaluje přesunutí tohoto bodu na příští zastupitelstvo, které se bude
konat dne 4. 10. 2024, v 17.00 na stejném místě.

Hlasování       Pro       13       Proti       0       Zdrželi se 0

Usnesení č. 3/19/2024 bylo přijato

5.     Různé

Informace o jednání se zástupcem ČEZ k výpadkům elektřiny v obci.
Sdělení  Ing.  Kremla o  stavu víka přečerpávací  stanice na Návsi.  -  Je  součástí  plánované
kompletní opravy. 
Podání informace k postupu obce ve věci černé skládky u obce Předboj - Ing. Kreml.

Zapisovatel:

Ověřovatelé:

Mgr. Lenka Pátková

Mgr. Petr Dušek

Ladislava MegerováDiS.

Starostka obce: Bc. Kateřina Nováková


